
De gran, ja no vull ser funcionari 
 
És fàcil d'entendre el demanar solidaritat per a totes les persones que estan a 
l'atur perquè el treball és un dret. El que no s'entén tant és les retallades sense 
sentit i sense dret que es fan a la majoria de funcionaris. Els funcionaris ...són 
un col·lectiu que mai ha gaudit d'una bona imatge o no han estat treballadors 
massa populars per la resta de treballadors i ara, quan fan falta diners (que no 
és precisament per culpa seva) és molt fàcil agafar-los d'ells i que la resta de 
treballadors no ho trobin del tot malament. I és cert, i jo ho he viscut de molt a 
prop, que han hagut autònoms que han anat a la misèria, però hi han hagut 
altres que han fet uns "pelotazos" increïbles i s'ha enriquit d'una manera 
desorbitada amb tota mena d'especulació. Incús han hagut treballadors que 
amb "corbates" i comissions han multiplicat el seu patrimoni per vint. 
Evidentment cap funcionari de l'administració, durant aquest darrers 15 anys ha 
pogut fer res de tot això. Això sí, ha tingut el "privilegi" de tenir la feina segura 
(a partir d'ara ja veurem) a canvi d'un sou mig gaire be la meitat que el d'un 
treballador no funcionari de la mateixa categoria laboral o inferior. Ara be, hi 
han moltíssims lampistes, mecànics, fusters, etc a l'atur i funcionaris cap. Però 
sabeu que guanyaven molts d'aquests treballadors no fa gaires anys? I sabeu 
que guanyaven els funcionaris? Segur que sabeu el que guanyava un lampista 
o un mecànic perquè tothom sap que els necessita i ha utilitzat (quin remei toca 
a vegades) els seu serveis, però en defensa dels funcionaris, penso que hi ha 
qui, encara a dia d'avui, no s'adona de la necessitat que te d'aquest col·lectiu 
tot i que també contínuament l'està utilitzant, de la mateixa manera que l'està 
criticant o en alguns casos menyspreant. 
Hi ha una dita que diu: "estirar més el braç que la màniga". Doncs mentre que 
això ho han fet molts treballadors (no tots, es clar!), els funcionaris no ho han 
pogut fer perquè si be sempre han portat samarreta, aquesta ha estat de 
màniga curta. 
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